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VERSLAG VERGADERING GECOMBINEERDE RAADSCOMMISSIES 
 

GEMEENTEREKENING 2012 PROGRAMMA 5: SPORT EN BEWEGEN 
 

Datum: 22 mei 2013 

Plaats:   Oude raadzaal 

Tijd:      11.20-12.00 uur 

 

Aanwezig: dhr. J.P.A. van Rooij (voorzitter), mw. M. Dekker (PvdA), dhr. M.D. Blom (VVD), dhr. 

A. Sijbolts (Stadspartij), dhr. R.P. Prummel (Stadspartij), mw. N.G.J. Temmink (SP), mw. G.E.J. 

Copini- van der Meulen (D66), mw. A. Postma (GroenLinks), dhr. M. Bolle (CDA), dhr. M. Verhoef 

(ChristenUnie), mw. S. Klein Schaarsberg (Student & Stad), mw. R.M. Grijpstra (PvdD) 

Wethouder: dhr. D. Istha 

Namens de griffie: mw. G. Mulder (commissiegriffier) 

Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland) 

 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Mw. Dekker (PvdA): 

• Stelt ook dit jaar weer een vraag over de ambities. Sommige aanpakken zijn nog niet goed in 

gang gezet. Het subsidie- en tariefstelsel moet nog worden geëvalueerd. 

• Accommodaties: compliment voor het inzicht in het investerings- en onderhoudsprogramma. 

• De fractie is blij met de projecten voor gehandicapten, chronisch zieken en ouderen en hoopt 

dat de deelname van deze groepen de komende jaren wordt vergroot. 

• Sport voor kinderen en jongeren: de fractie is bezorgd over het verdwijnen van 

vakleerkrachten gymnastiek. Graag op korte termijn het beloofde plan voor 

bewegingsonderwijs. 

• Graag meer aandacht voor bewegen in de openbare ruimte. Waarom zijn de wandelroutes niet 

bekend? 

• Mbo: kan een combinatiefunctionaris worden ingezet om leerlingen aan het sporten te krijgen? 

Mw. Copini (D66): 

• Er is veel verbeterd bij de accommodaties. 

• Jammer dat de jeugd de bewegingsnormen niet haalt. Er is veel overgewicht. Sommige 

groepen ouderen worden nog niet bereikt. Hoe kan dat en wat is gedaan? 

• Corpus den Hoorn: wat is de afgelopen periode gebeurd? 

• Wat is gedaan op het gebied van de moderne vitale sportvereniging? Is het hen duidelijk? 

• Vrijval 300.000 euro bij budget sportdeelname: moet dit geld terug naar het Rijk? 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

• Jammer dat de opbrengst van Bslim nog niet bekend is, maar het college komt erop terug. 

Mw. Klein Schaarsberg (Student en Stad): 

• Er zijn nog te weinig sportaccommodaties in de stad, de situatie is in 2012 weinig verbeterd. 

Spreker hoopt dat van uitstel geen afstel komt. 

• Topsport: spreker hoopt dat de aanpak permanent wordt. 

• Jeugd en sport: de gemeente kan nog veel doen om de situatie te verbeteren. 

Mw. Grijpstra (PvdD): 

• Inzet op breedtesport is belangrijker dan die op topsport. Als voorbeeld geldt Bslim. 

• Bestaat al een concrete aanpak voor een hondvriendelijk beleid en parken? 

Mw. Postma (GroenLinks): 

• Onderhoud en renovatie: er gebeurt veel en de raad heeft een goed inzicht. 

• Sport en jeugd: wat zijn de resultaten van Bslim? 

• Eens met de vragen over meer aandacht voor bewegen in de openbare ruimte. 
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• Losse eindjes vanuit 2012 zijn de accommodaties en Gronitas en De Wijert. 

Dhr. Blom (VVD): 

• De gemeente is op de goede weg met de sportaanpak. 

• Zijn de verenigingen tevreden over de subsidies i.v.m. de accommodaties? 

• Zijn al sportverenigingen langs de meetlat gelegd? Zo ja, wat zijn de resultaten? 

• Hogere subsidies bij hogere lasten lijkt op vestzak-broekzak. Is hieraan wat te doen? 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie): 

• Accommodaties: graag aandacht voor de sporthal in De Wijert. Hoe worden de aanbevelingen 

uit het Mulier-rapport in het beleid ingepast? 

• Eens met de vraag van de VVD over de meetlat om tot vitale verenigingen te komen. 

• De fractie is tevreden over de sportstimulering bij specifieke groepen. 

• Eens met de geuite zorg over het verdwijnen van vakleerkrachten gymnastiek. 

• Waarom zijn de overgebleven middelen niet ingezet voor de groep ouder dan 10 jaar om hen 

aan het sporten te krijgen? 

Dhr. Bolle (CDA): 

• Blz. 118: waaruit blijkt dat het subsidie- en tariefstelsel beter functioneert? 

• Ondersteuning verenigingen: kan dit ook op andere terreinen dan factureren? 

• Afschaffen schoolzwemmen: waarom stijgt de huur van zwembaden? 

Mw. Temmink (SP): 

• Is tevreden over de sportontwikkelingen in 2012 en deelt de zorg over het verdwijnen van 

vakleerkrachten gym. Dit i.v.m. het toenemende overgewicht bij de jeugd. 

• Eens met de opmerkingen van GL en CU over sporthal De Wijert en Gronitas. 

Wethouder Istha: 

• Subsidies en tarieven: de wethouder probeert structuur te brengen in de bestaande 

lappendeken. 

• Accommodaties: elk jaar peilt de gemeente de tevredenheid van de verenigingen. Er is het 

Mulier-rapport. Gister besloot het college tot de aanleg van het vierde hockeyveld bij GHBS. 

GHBS gaat praten met de RUG over het gebruik van de hockeyvelden daar. 

• Corpus den Hoorn: het gaat om FC Groningen, Gronitas en De Wijert. De situatie en het 

overleg bij Gronitas zitten muurvast, er komt een brief waarin de huur wordt opgezegd. 

• Ouderen, chronisch zieken en gehandicapten: het gaat niet om meer geld maar om een goede 

aanpak. 

• Bslim: de wethouder is blij met het enthousiasme, het draait nu in acht wijken. 

• Vakleerkrachten gymnastiek: het college praat met het onderwijs over een gemeenschappelijk 

plan bewegingsonderwijs. De raad ontvangt binnenkort een brief. 

• Mbo en het inzetten van een combinatiefunctionaris: dit wordt bekeken. 

• Een moderne sportvereniging kijkt ook naar maatschappelijke relevantie en dat gaat verder 

dan het begrip vitale vereniging. De gemeente wil er in het subsidiebeleid rekening mee 

houden. De wethouder komt erop terug. 

• Topsport en breedtesport sluiten elkaar niet uit, ze zijn met elkaar verbonden. 

• Hondenbeleid en parken: de hond moet in ieder geval aangelijnd zijn. De wethouder komt 

erop terug. 

• Sport in de openbare ruimte is een van de speerpunten van de wethouder. De wandelroutes 

zijn gericht op toeristen. 

• De facturatie gebeurt eens per maand. 

• Het klopt dat het subsidie- en tariefstelsel beter moeten functioneren. 

• Schoolzwemmen: door het afschaffen zullen verenigingen de opengevallen plekken invullen 

waardoor de verhuur stijgt. 

• De 300.000 euro vrijval in het budget sportdeelname hoeft NIET terug naar het Rijk (correctie 

van de wethouder in de bijeenkomst direct hierna, tijdens de gecombineerde 

commissievergadering Programma 6, Cultuur). 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 11.50 uur. 


